
Hej. 

 

Jeg vil gerne dele dette med jer. Da jeg tænker det er relevant ift. debatten omkring 

manglende pædagoger.  
 

Jeg vil starte med at sige at BUPLs og regeringens opråb omkring manglende pædagoger 

efterhånden ikke kan være sandheden. Andre og jeg selv har oplevet at søge den samme 

stilling op til flere gange. Eksempelvis har jeg søgt en stilling i en skole fået et afslag med 

bemærkningen der har været 26 ansøgere. Ugen efter genopslår de stillingen og lige med 

denne institution er det sket 6 gange lige efter hinanden.  
 

 Jeg har været i kontakt med BUPL og jobcenteret omkring dette op til flere gange. Alle gange 

får jeg at vide at der ikke er noget de kan gøre, virksomhederne styrer selv det hele.  
 

 Men så tænker jeg da bare, at hvis der er så meget mangel, så burde man måske også som 

institution turde at ansætte de nyuddannede. For ellers løber vi da på et tidspunkt tør for 

pædagoger med erfaring.  
 

 Og samtidig får man at vide på uddannelsen at det er blevet en generaliseret uddannelse, så 

det er lige meget hvilket speciale du tager, så kan du søge alle stillinger og når man så søger 

"udenfor" ens speciale. Ja så får man at vide at man ikke har det rigtige speciale - Så her 

tænker jeg da bare om institutionerne ikke har fået memoet omkring den generaliserede 

uddannelse i dag.  
 

 Har selv speciale indenfor SFP - Men har søgt stillinger inden for alle områder. 

 
Dette har resulteret i at jeg ikke har fået noget job siden jeg blev uddannet i juni 2022 og nu har 
valgt helt at skifte karrierer inden for noget andet. Og jeg er bange for at dette er noget vi vil 
komme til at se mere af.  
 

De bedste hilsner  
Sandra Valentin  
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